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Zapytanie 
 

DO MARSZAŁKA WOJEWÓDZTWA  
ZA POŚREDNICTWEM PRZEWODNICZĄCEGO SEJMIKU 

 

 

 Panie Marszałku, Panie i Panowie 

25 listopada br. zwróciłam się do Marszałka Województwa w interpelacji                  

z  prośbę o ujęcie w Planie Inwestycyjnym na rok 2022 oraz wpisanie do Planu 

Transportowego Województwa Świętokrzyskiego budowy ścieżki rowerowej              

w ciągu drogi wojewódzkiej 786 na trasie Włoszczowa- Czarnca – Secemin. 

Moja prośba podyktowana była licznymi interwencjami mieszkańców Gminy 

Włoszczowa, w celu poprawy warunków bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Dzisiejszym zapytaniem chciałam się przypomnieć dyrektorowi ŚZDW,                      

z którym wielokrotnie rozmawiałam telefonicznie czy też osobiście nawet w 

towarzystwie Marszałka Województwa Andrzeja Bętkowskiego o obiecanym 

spotkaniu, które miało być zorganizowane w samorządzie powiatowym we 

Włoszczowie celem omówienia szczegółów inwestycyjnych, a do tej pory ono 

się nie odbyło. 

Przypomnę, że dzieci, młodzież i osoby dorosłe dojeżdżają do szkoły, sklepów, 

czy pracy rowerami, a ostatnie mgliste dni dowiodły, że jest to niebezpieczna 

trasa, proszę zatem o priorytetowe działanie ze względu na życie i zdrowie 

mieszkańców naszego województwa.     

 

                                                                                            Jolanta Tyjas 


